



MAJLIS DAERAH KUALA LANGAT

KENYATAAN SEBUTHARGA

Tawaran adalah dipelawa daripada Kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia (KKM) di dalam bidang berkenaan dan pendaftarannya masih berkuatkuasa untuk mengambil bahagian dan menjalankan kerja-kerja berikut:-

BUTIR-BUTIR TAWARAN	TARAF SEBUTHARGA & SYARAT-SYARAT PENDAFTARAN	TARIKH DAN TEMPAT DOKUMEN DIKELUARKAN	TARIKH, WAKTU DAN TEMPAT TAWARAN TUTUP
NO. SEBUTHARGA: MDKL/BSP/SH: 01/2017 CADANGAN PELUPUSAN BARANG RAMPASAN (BILLBOARD) DI STOR PEJABAT CAWANGAN BANDAR SAUJANA PUTRA, MAJLIS DAERAH KUALA LANGAT.	KKM Kod Bidang 221901 (kod bidang baru) (Membeli Barang Lusuah Tanpa Permit) DAN UPEN Unit Perancang Ekonomi Negeri	Mulai : 22/11/2017 (RABU) Jam : 12.00 Tengahari DOKUMEN SEBUTHARGA BOLEH DIDAPATKAN DI UNIT PEROLEHAN & UKUR BAHAN	Tarikh Tutup: 29/11/2017 (RABU) Sebelum atau Pada Jam 12.00 tengahari Jabatan Khidmat Pengurusan Majlis Daerah Kuala Langat Tingkat 1, Persiaran Majlis, Jalan Sultan Alam Shah, 42700 Banting, Selangor Darul Ehsan. **Sebutharga yang lewat diterima tidak akan dilayan

i) Setiap dokumen sebutharga boleh didapatkan secara PERCUMA di Unit Perolehan & Ukur Bahan, Majlis Daerah Kuala Langat.

ii) Dokumen meja tawaran dipamerkan mulai 15 NOVEMBER 2017 (RABU) di Unit Perolehan dan Ukur Bahan, Majlis Daerah Kuala Langat, Tingkat 1, Persiaran Majlis, Jalan Sultan Alam Shah, 42700 Banting, Selangor.

iii) Dokumen Sebutharga yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam SAMPUL SURAT BERLAKRI dan dimasukkan ke dalam PETI TENDER seperti tertera di atas.

iv) Penyebutharga yang tidak mendapat apa-apa jawapan selepas 3 bulan dari tarikh tutup tawaran adalah dianggap tidak berjaya.

v) Penyebutharga perlu mematuhi syarat-syarat yang terkandung di dalam Arahan Kepada Penyebutharga dan Syarat-syarat Sebutharga di dalam Dokumen Sebutharga sebelum mengemukakan Dokumen Sebutharga. Jika Dokumen Sebutharga yang dikemukakan didapati tidak mematuhi syarat-syarat tersebut, dokumen itu akan ditolak tanpa pertimbangan seterusnya.

vi) Dokumen Sebutharga yang lewat diterima dari tarikh dan masa berbangkit dengan apa jua sebab yang mungkin boleh dikemukakan, akan ditolak dan tidak dipertimbangkan.

vii) Tarikh tutup penjualan Dokumen sebutharga adalah pada 22 NOVEMBER (RABU). Dokumen Sebutharga tidak akan dikeluarkan selepas dari waktu tersebut. Sebarang pertanyaan sila hubungi UNIT PEROLEHAN & UKUR BAHAN di Talian 03-31872825 sambungan 118, 119 dan 167.

Disediakan oleh:

(NORHAFIZAH BT ZAINAL ABIDIN)
Penolong Juruukur Bahan
Unit Perolehan dan Ukur Bahan
Majlis Daerah Kuala Langat

Disemak dan Disahkan oleh:

(MUHAMMAD ASYRAF BIN MOHAMMAD JASNI)
Juruukur Bahan (Ketua Unit)
Unit Perolehan dan Ukur Bahan
Majlis Daerah Kuala Langat